

HOTEL ZIMMER RESEVIERUNG / HOTEL ROOM RESERVATION

Code «Bundeskanzleramt „PORVOO15“ »

Bitte bestätigen Sie an

Please confirm to

++43-1-51577-82 / reservierung.astoria@austria-trend.at

Vorname _____ Familienname _____
First Name _____ Second Name _____

Adresse _____
Address _____

Telefon _____ Fax _____
Telephone _____ Fax _____

Kreditkartennummer _____ Ablaufdatum _____
Credit Card Number _____ Exp. Date _____

VISA MC AMEX Diners

Bitte reservieren Sie für mich _____ Anmeldeschluss 26.04.09
Please make the following reservation _____ Booking deadly 26.04.09

_____ Businesszimmer / Business room (1 Pers.) pro Nacht / per night Euro 133,00
_____ Businesszimmer / Business room (2 Pers.) pro Nacht / per night Euro 183,00

Ankunftsdatum _____ Abreisedatum _____
Arrival Date _____ Departure Date _____

Unterschrift / Stampiglie Auftraggeber

Bitte nicht unter dieser Linie schreiben! NUR VOM HOTEL AUZUFÜLLEN!
(please do not write below the line!) TO BE COMPLETED BY THE HOTEL!

- Wir bestätigen dankend die Reservierung**
We kindly confirm your reservation
- Wir sind leider ausgebucht und können Ihre Reservierung nicht rückbestätigen**
Unfortunately we are fully booked and can not confirm your reservation

DATE: _____

HOTEL: _____

Eine kostenfreie Stornierung ist bis 21 Tage vor Anreise möglich. Bei einer Stornierung der Reservierung bis 14 Tage vor Anreise werden 50% des gebuchten Aufenthalts verrechnet. Bei einer Stornierung der Reservierung bis 7 Tage vor Anreise werden 80% des gebuchten Aufenthalts verrechnet. Für später eintreffende Stornierungen, Nicht Anreise bzw. vorzeitige Abreisen werden 100% des gesamten Aufenthalts verrechnet. Stornierungen müssen schriftlich erfolgen.

A free of charge cancellation is possible until 21 days prior to arrival date. For cancellations until 14 days prior to arrival we will charge 50% of the ordered service. For cancellations until 7 days prior to arrival we will charge 80% of the ordered service. From this date onwards we will have to charge 100% of the ordered service in case of late cancellation, no show or early check out. All cancellations have to be in writing.